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2019-2020 EDUCATIONAL YEAR ,IMPORTANT SUBJECTS                            

              OF UNIT 1 FOR 8TH GRADE STUDENTS. 
 

 

MAKING OFFERS AND SUGGESTIONS  ( TEKLİF VE ÖNERİLERDE BULUNMA ) 

 Would you like to . . . . . . . . . . . . .. . ?        İster misin ? Sever misin ? 

 Would you like to drink something with me ?         Benimle bir şey içmek ister misin ? 

 Would you like to join us ?                                      Bize katılmak ister misin ? 

 

 Why don’t we . . . . . . . . . . .?                  Neden yapmıyoruz ?    Haydi yapalım. 

 Why don’t we watch a movie ?                      Neden bir film izlemiyoruz ? 

 Why don’t we go hiking ?                            Neden doğa yürüyüşüne gitmiyoruz ? 

 

 Let’s . . . . . . . . . . . . . . .                      Haydi !  

 Let’s go.                                                Haydi gidelim. 

 Let’s take a break .                                   Haydi bir ara verelim. 

 Let’s get some fresh air.                              Haydi biraz temiz hava alalım. 

 

 How about. . . . . / What about . . . .?              Ne dersin ? 

 How about eating pizza ?                                Pizza yemeye ne dersin ? 

 What about you ?                                        Peki ya sen ? 

 What about going shopping ?                            Alışverişe gitmeye ne dersin ? 
 

ACCEPTING A SUGGESTION ( BİR ÖNERİYİ KABUL ETME.) 

 Great idea.                                    Harika fikir. 

 Sounds good.                                  Kulağa hoş geliyor. 

 I’d love to.                                    Çok isterim. 

 Sure !                                          Tabii ki  

 Of course !                                    Tabii ki  

 Why not ?                                     Neden olmasın. 

 That’s better.                                 Bu daha iyi.  

 Yes, I would.                                  Evet isterim. 

 That would be great.                         Bu harika olur. 

 I have nothing better to do.                         Yapacak daha iyi bir şeyim yok. 

 I’m busy but I can not refuse.              Meşgulüm ama reddedemem. 

 I’m in.                                          Varım. 

 We can’t miss this chance.                   Bu fırsatı kaçıramayız. 

 It sounds awesome.                           Kulağa harika geliyor. 

 

 Shall we . . . . . . . . . . . . . .?                  Yapalım mı ?  Edelim mi ? 

 Shall we go to the cinema ?                         Sinemaya gidelim mi ? 

 What shall we do next Saturday ?                 Gelecek cumartesi ne yapalım ? 
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REFUSING A SUGGESTION ( BİR ÖNERİYİ REDDETME.) 

 

MAKING EXCUSES.(MAZERET BELİRTME/BAHANE UYDURMA) 

 

 

 No, thanks.                                 Hayır teşekkürler. 

 I’m afraid I can’t.                          Korkarım ki yapamam. 

 Maybe later.                                Belki sonra. 

 No way !                                     Hayır, asla  

 I’m sorry, I can’t.                          Üzgünüm yapamam. 

 That’s sounds terrible.                     Kulağa berbat geliyor. 

 No, never .                                  Hayır, asla. 

 That is not a good idea.                   Bu iyi bir fikir değil. 

 I’d love to but I can’t.                     Çok isterim ama yapamam. 

 I’m busy.                                         Meşgulüm. 

 I’m not feeling well.                             İyi hissetmiyorum. 

 I have to stay at home.                        Evde kalmam gerekiyor. 

 I don’t really like it.                            Aslında onu sevmiyorum. 

 I have to take care of my cat.                Kedimle ilgilenmem gerekiyor.  

 My cousin is going to visit us.                  Kuzenim bizi ziyarete gelecek. 

 I have no time.                                  Zamanım yok. 

 I have to study.                                 Ders çalışmam gerekiyor. 

 I’m out of the city.                             Şehir dışındayım. 

 We don’t get on well with her.                 Onunla anlaşamıyoruz. 

 I have to finish my project.                    Projemi bitirmek zorundayım.      

 We are going to visit my uncle.                Amcamı ziyarete gideceğiz. 

 I’m ill.                                            Hastayım. 

 We have another plan.                          Başka bir planımız var. 

 Sorry , I have an important exam.            Üzgünüm, çok önemli bir sınavım var. 

 My plane crashed down. I’m the only one to survive so I can’t join. 
 

 Uçağım düştü. Sadece ben hayatta kaldım. Bu yüzden katılamayacağım. 

 We ran out of water.                           Sular kesikti. 

 There are people I need to save so I’m sorry. I can’t attend your party. 

 Kurtarmam gereken insanlar var bu yüzden üzgünüm. Partiye katılamayacağım. 
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2019-2020 EDUCATIONAL YEAR ,IMPORTANT SUBJECTS                            

              OF UNIT 2 FOR 8TH GRADE STUDENTS. 
 

SIMPLE PRESENT TENSE  (  GENİŞ ZAMAN  )  
 

 

 Genelde her zaman yaptığımız aktiviteleri anlatmak ya da sevip sevmediğimiz şeyleri 

ifade etmek için kullanılır. Olumlu cümlede fiile hiçbir ek gelmez. Yani fiil yalın 

haldedir. 

 I run every night.                         Her gece koşarım. 
 

 We like watching comedy movies.        Komedi filmleri izlemeyi severiz 
 

 Ali and Cem play chess every day.       Ali ve Cem her gün satranç oynar. 

 

 Olumlu cümlede bir istisna vardır. Sadece 3.Tekil şahıslarla olumlu cümle yaparken 

fiile  –s , -es  ya da  – ies  takılarından biri gelir. 
 

 She runs every night.                      O her gece koşar.  
 

 He likes watching comedy movies.         O komedi filmleri izlemeyi sever. 
 

 Cem plays chess every day.                Cem her gün satranç oynar. 
 

 

 Soru ve olumsuz cümle yapılırken ‘Do ya da Does’ kullanılır. 
 

 I, you, we, they ve çoğul  isimlerle   DO,  
 

 He, she, it ve tekil isimlerle DOES kullanılır. Soru cümlesinde DO ve DOES cümlenin 

başına gelir. Olumsuz ve soru cümlelerinde fiil her zaman yalın haldedir.  
 

          Do not = don’t                     Does not = Doesn’t 
 

 I don’t like cheese.                        Ben peynir sevmem.  
 

 Do you play checkers ?                    Dama oynar  mısın ?  
 

 My dog does not hate cats.               Benim köpeğim kedilerden nefret etmez. 
 

 Does she join parties ?                    O, partilere katılır mı ?  
 

 Many people don’t eat healthy food.      Çoğu insan sağlıklı yiyecek yemez. 
 

 How do you go to school ?                 Okulu nasıl gidersin ? 
 

 Ajdar doesn’t like singing.                 Ajdar şarkı söylemeyi sevmez.  
 

 

TIME EXPRESSIONS.  ( ZAMAN İFADELERİ ) 
 

 

in 

 

*in the morning            * in summer 

*in the evening             *in 1998 

*in the afternoon          *in january 

 

at 

*at night                *at noon 

*at the weekend        * at midnight 

*at 3 o’clock 

 

on 

*on sunday          *on Christmas Eve 

*on the weekdays       *on weekends   

*on sunday afternoon 

* 

* 

* 

*after       *early 

*before      *late 

*until                *from . . .to… 

*every day          * every year 
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ADVERBS OF FREQUENCY  ( SIKLIK ZARFLARI) 
 

Asla, neredeyse hiç, nadiren, bazen, ara sıra, genellikle, sık sık, daima, her zaman, bir 

defa, iki defa, üç defa ya da yirmi defa karşınıza çıkacak bu kelimeleri iyi bilmelisiniz  

Bu kelimeleri HOW OFTEN ? ( Ne sıklıkla ? ) sorusuna cevap verirken kullanacaksınız. 
 

 

 Never : Asla                        Often : Sık sık 

 Hardly ever : Neredeyse hiç  Usually : Daima 

 Rarely : Nadiren  Always : Her zaman 

 Seldom : Nadiren  Once : Bir defa 

 Sometimes : Bazen  Twice : İki defa 

 Occasionally : Ara sıra  Three times : Üç defa 

 Generally : Genellikle  Twenty times : Yirmi defa 
 

PREFER .. . . . .. . TO  ( TERCİH  ETMEK ) 

● Genelde iki ya da daha fazla şey arasından tercih yapmak için kullanılır. Tercih edilecek  

şeylerden hangisi Prefer kelimesine yakınsa o sevilir, o tercih edilir. Cümlede fiil kullanılırsa,  

fiillere  – ing takısı gelir. Bu kadar  

 She prefers coffee to tea.               Kahveyi çaya tercih eder. 

 We prefer watching TV to sleeping.     Biz TV izlemeyi  uyumaya tercih ederiz. 

 They prefer dancing to singing.          Onlar dans etmeyi şarkı söylemeye tercih eder. 

 Do you prefer Huawei or Xiaomi?        Huawei mi yoksa Xiaomi mi tercih edersin ?  

 What do you prefer for breakfast?     Kahvaltı için neyi tercih edersin ?  
 

 EXPRESSING LIKES, DISLIKES AND INTERESTS (BEGENİ, BEGENMEME VE İLGİ) 

 I love/like/enjoy cooking.                     Yemek pişirmeyi çok severim. 

 My brother is crazy about soccer.          Kardeşim futbola deli olur. 

 She is fond of / keen on reading .          O okumaya düşkündür.  

 Are you interested in chess?                Satranca ilgi duyar mısın ? 

 You are good at painting.                    Resim yapmakta iyisin sen. 

 He is bad at meeting people.                İnsanlarla tanışmakta kötüdür. 

 They dislike parties.                         Onlar partileri sevmez. 

 Don’t hate people.                            İnsanlardan nefret etme. 

 I can’t stand stupid people.                  Aptal insanlara katlanamıyorum ben  

 Murat is into team sports.                   Murat takım sporlarına ilgilidir / içindedir. 

Love : Çok sevmek Interested in : Bir şeye ilgili olmak 

Like : Sevmek Good at  :Bir şeyde iyi olmak 

Enjoy : Sevmek, hoşlanmak Bad at : Bir şeyde kötü olmak 

Crazy about : Çılğınca sevmek Dislike : Sevmemek 

Fond of : Düşkün olmak Hate : Nefret etmek 

Keen on : İlgili olmak Can’t stand : Katlanamamak 

Into : İlgili olmak, içinde olmak Bu kelimelerden sonra kullanılan fiillere ‘ing’ takısı gelir. 
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BE GOING TO ( GELECEK  ZAMAN ) 
 

 Cümleye gelecek zaman anlamı katar. Genelde planlanmış durumları anlatmak için 

kullanılır. 
 

 Be yardımcı fiil olan am, is ve are’ı ifade eder. Bu üçünden biri cümlede bulunmak 

zorundadır. 
 

 ( Hatırlayalım : I-am / He, she, it ve tekil şahışlara- is /  We, you, they  ve çoğul 

şahıslara da – are gelir   ) 
 

 Going to ‘dan sonra fiil yalın halde olur. Bu kadar   
 

 I’m going to watch a movie.                           Bir film izleyeceğim. 
 

 She is going to help me.                               O bana yardım edecek. 
 

 They are not going to play soccer.                   Onlar futbol oynamayacak. 
 

 Jane isn’t going to go shopping.                       Jane alışverişe gitmeyecek. 
 

 Are you going to buy a car ?                                     Bir araba alacak mısın ?  
 

 Is Rihanna going to give a concert?                           Rihanna konser verecek mi ?  
 

 You are going to learn English.                       Sen İngilizce öğreneceksin. 

 

 WILL ( GELECEK ZAMAN ) 

 

 Cümleye gelecek zaman anlamı katar. Genelde planlanmamış, o anki durumları anlatmak 

için kullanılır. 
 

 Olumsuz cümlede will’in yanına NOT olumsuzluk eki gelir.  Will not : Won’t 
 

 Soru cümlelerinde Will cümlenin başına getirilir. 
 

 Her zaman fiil yalındır. 
 

 It will rain.                                                           Yağmur yağacak. 
 

 Will scientist find immortality ?                         Bilim adamları ölümsüzlüğü bulacak mı?  
 

 People will live on Mars in 2029.                        2029’da insanlar Mars’ta yaşayacak. 
 

 We will have flying cars.                                     Uçan arabalarımız olacak. 
 

 There won’t be teachers in 2050.                      2050’de öğretmenler olmayacak. 
 

 Robots will teach in the future.                         Gelecekte robotlar bir şeyler öğretecek. 
 

 What will happen next year?                             Gelecek yıl ne olacak ?  
 

 Will you study chemistry ?                                 Kimya okuyacak mısın ?  
 

 She will graduate this year.                               O bu yıl mezun  olacak  

 

NOT : Be going to ile Will arasındaki fark  küçüktür ve bu fark üzerinde fazla zaman 

harcamayınız. İyi kaynak kitaplarda bu fark sorulmaz ve bu fark ile ilgili daha önce sınavlarda 

soru çıkmamıştır. Gereksiz ayrıntılara takılmayın. Özü bilin yeter  
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2019-2020 EDUCATIONAL YEAR ,IMPORTANT SUBJECTS                            

              OF UNIT 3 FOR 8TH GRADE STUDENTS. 
 

FIRST, SECOND, THIRD, NEXT, THEN, AFTER THAT, FINALLY. 
 

 Sevgili gençler,  bu kelimeler bu ünitede sıkça karşınıza çıkacaktır o yüzden iyi 

bilinmelidir. Genelde bir sürecin aşamalarını anlatırken kullanılır.  
 

First :   Birinci , ilk Second : ikinci olarak  Third :  Üçüncü        Next : Sonra 

Then :   Daha sonra After that :  Ondan sonra Finally :    En sonda , sonuçta 
 

Let’s make a cake. 
 

First,  heat the oven. Second, put three eggs and some sugar into bowl and mix it.          

Third, add some flour, oil and milk into the mixture. Next, wait for two minutes. Then, 

mix all the ingredients well. After that , put it into the oven and bake for 40 minutes. 

Finally, serve the cake with cold drinks. 
 

NOT 1: Genelde Third kelimesi kullanılmıyor ama yine de biliniz. 

NOT 2:Evde kek yaparken yukarıda verdiğim tarife göre yapmayınız  Sağlığınız için  
 

BEFORE – AFTER 
 

 Bu iki kelime kardeştir. Before büyük kardeş , After küçük kardeştir. O yüzden 

before önce gelir, önce demektir ;  after sonra gelir , sonra demektir.    
 

Before : Önce After : Sonra 
 

 Before, önüne geldiği cümleye , ‘yapmadan önce’ anlamı katar. 
 

 I will take a shower before I go to school. ( Okula gitmeden önce duş alacağım.) 
 

 After, önüne geldiği cümleye ‘ yaptıktan sonra’ anlamı katar. 
 

 After I take a shower , I will go to school. ( Duş aldıktan sonra okula gideceğim. ) 
 

IMPERATIVE ( Emir cümlesi. ) 
 

 Emir cümlesi yapılırken cümleye fiil ile başlanır. Direkt fiille mi? Evet ha ma direkt 

fiille. Taktik maktik, kural mural yok Fiili başa getir ve emir ver  Ha ma öyle  
 

 Olumsuz emir için ise ‘  Don’t  ‘ der ve sonrasında fiili kullanırız. 
 

 Talk to me. ( Konuş benimle ! )      * Give it to me. ( Ver onu bana ! ) 
 

 Don’t speak. ( Konuşma ! )           * Don’t blink your eyes. (Gözlerini kırpma !)  

8.Sınıf 3.ünite 
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SHOULD  ( -meli , -malı , yapmalı , etmeli ) 
 

 Should cümleye zorunluluk anlamı katar. Should gördüğünüzde cümlede ‘yapmalı’ , 

‘etmeli’ anlamı olduğunu hatırlayınız.  ‘Yapsan iyi olur’ anlamı da katabilir cümleye. 
 

 Should not / Shouldn’t  olursa , ‘yapmamalı , etmemeli’ anlamı vardır. 
 

 You should listen to your teacher. ( Sen öğretmenini dinlemelisin .) 
 

 He should not watch too much TV. ( O çok fazla televizyon izlememeli. ) 
 

 The cake is great. You should try it. ( Kek harika , denemelisin.) 
 

 Students shouldn’t  fight at school. ( Öğrenciler okulda kavga etmemeli. ) 
 

 We should not use private cars too much. ( Özel araçlarımızı çok fazla kullanmamalıyız.) 

 

 People should use public transportation. ( İnsanlar toplu taşıma kullanmalı.) 

 

 We should love each other. ( Biz birbirimizi sevmeliyiz. ) 
 

 I’m a terrific teacher. You should do what I say to be successful. ( Ben harika bir 

öğretmenim. Başarılı olmak için her dediğimi yapmalısın. ) 
 

CAN  ( e- bilmek , a- bilmek , yapabilmek , edebilmek ) 
 

 Can cümleye ‘yapabilmek , edebilmek ‘ anlamı katar.  
 

 Can’t ya da Can not  ‘yapamamak, edememek’  anlamına gelir. 
 

 I can’t see you. Where are you ? ( Seni göremiyorum ? Neredesin ? ) 
 

 An elephant can not jump. ( Bir fil zıplayamaz. ) 
 

 A cheetah can run fast. ( Bir çita hızlı koşabilir. ) 
 

 What can I do for you ?  ( Senin için ne yapabilirim? ) 
 

 Can you love me ?   ( Beni sevebilir misin ? ) 
 

 No, I can’t love you. We are from different worlds.    ( Hayır , seni sevemem, biz ayrı 

dünyaların insanlarıyız  ) 
 

 You can buy my love but you can’t buy my soul. ( Aşkımı satın alabilirsin ama ruhumu asla 

satın  ) 
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2019-2020 EDUCATIONAL YEAR ,IMPORTANT SUBJECTS                            

              OF UNIT 4 FOR 8TH GRADE STUDENTS. 
SIMPLE PRESENT TENSE  ( GENİŞ ZAMAN  )  
 

 Geniş zaman,  her zaman yaptığımız aktiviteleri anlatmak, rutin etkinlikleri belirtmek  

ya da sevip sevmediğimiz şeyleri ifade etmek için kullanılır. 
  

 Geniş  zamanda olumlu cümlede fiile hiçbir ek gelmez. Yani fiil yalın haldedir. 
 

 I drink milk every night.                           ( Her gece süt içerim.) 
 

 We like watching science fiction movies.  ( Bilim kurgu filmlerini izlemeyi severiz) 
 

 Ali and Cem always meet after school.      (Ali ve Cem daima okuldan sonra buluşur.) 
 

 Olumlu cümlede bir istisna vardır. Sadece 3. Tekil şahıslarla olumlu cümle yaparken fiile     

‘ –s , -es  ya da  – ies ‘  eklerinden biri gelir. 
 

 He runs  every day.                            ( O her gün koşar. ) 
 

 She  goes jogging every morning.       ( O her sabah tempolu koşuya gider.) 
 

 Gül brushes her teeth after meals.    ( Gül yemeklerden sonra dişlerini fırçalar.) 

.    Mehmet studies hard.                        ( Mehmet sıkı çalışır. ) 
 

 Soru ve olumsuz cümle yapılırken cümlede mutlaka ‘ Do ya da  Does ’ kullanılır.  
 

 I, you, we , they ve çoğul  isimlerle   DO ;  He , she , it ve tekil isimlerle  DOES kullanılır.  
  

 Soru cümlesinde DO ve DOES cümlenin başına gelir. Olumsuz ve soru cümlelerinde fiil HER 

ZAMAN yalın haldedir.   
 

                                 Do not = don’t                     Does not = Doesn’t 
 

 I don’t get up early at the weekend.      ( Ben hafta sonları erken uyanmam. ) 

 Do you play checkers ?                          ( Dama oynar  mısın ? ) 

 People does not like losing money.         ( İnsanlar para kaybetmekten hoşlanmaz.) 

 Does she do homework regularly ?        ( O, düzenli bir şekilde ödev yapar mı ?  ) 

 Do you follow the fashion ?                   (Sen modayı takip eder misin ?) 
 

Never : Asla   Seldom : Nadiren   Sometimes : Bazen   Often : Sık sık   Usually : Genellikle   Always : Daima. 
 

 

WILL ( GELECEK ZAMAN ) 

 Cümleye gelecek zaman anlamı katar. Planlanmamış durumları anlatmak için kullanılır.  

 The weather will be snowy                           ( Hava karlı olacak ) 

 Will  you buy that car ?                               ( Bu arabayı alacak mısın ?  ) 

 People will live on Mars  in 2050.                 ( İnsanlar 2050 yılında Mars’ta yaşayacak. )  

 We will have robots in our houses.               ( Evlerimizde robotlar olacak.) 

 There won’t be teachers in 2050.                ( 2050’de öğretmenler olmayacak. ) 

 Students  won’t go to school in the future.  ( Gelecekte öğrenciler okula gitmeyecek. ) 

 What will  happen next year?                       ( Gelecek yıl ne olacak ? ) 

 She will graduate this year.                         ( O bu yıl mezun  olacak ) 
 

 Next : Gelecek .     Next year : Gelecek yıl    Next week : Gelecek hafta. 
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PRESENT CONTINUOUS TENSE ( ŞİMDİKİ ZAMAN. ) 

 İngilizcede şimdiki zaman ile cümle kurmak için, cümlede mutlaka yardımcı fiiller            

‘am, is  ya da  are’ bulunmak zorundadır. Ve fiile de mutlaka ‘ing’ eki gelir. Bu kadar  basit 
 

 I’m reading a book now.                                    ( Ben şu an bir kitap okuyorum.) 

 Nilüfer is feeding the dog at the moment .      ( Nilüfer şu an köpeği besliyor.) 

 We are washing the car right now.                   ( Biz şu an arabayı yıkıyoruz.) 

 The baby is sleeping at the moment.                  ( Bebek şimdi uyuyor. ) 

 The birds are flying.                                          ( Kuşlar uçuyor. ) 

 Olumsuz cümlede ‘am, is ve are’ dan sonra NOT olumsuzluk gelir. Soru cümlesinde ‘am, is ve 

are ‘ cümlenin başına getirilir. 

 Are you watching TV ?                                 ( Televizyonu izliyor musun ? ) 

 She is not sleeping now.                               ( O şu an uyumuyor .) 

 What are you doing right now ?                   (Şu an ne yapıyorsunuz ? ) 

 Are they cleaning the house ?                     ( Onlar evi temizliyor mu ? ) 

 Where are you going right now ?                 ( Şimdi nereye gidiyorsun ? ) 

 We are not cooking .                                   ( Biz yemek yapmıyoruz. ) 
 

 Now : Şimdi         Right now : Şu an         At the moment : Şimdi 

CAN  
 

 Can cümleye ‘yapabilmek , edebilmek ‘ anlamı katar. Can’t ya da Can not  ‘yapamamak, 

edememek’  anlamına gelir. 
 

 I can’t see you.                        ( Seni göremiyorum ?) 

 She can not read and write.    ( O okuyup, yazamaz. ) 

 A rabbit can jump high.           ( Bir tavşan yükseğe zıplayabilir. ) 

 Can you love me ?                    ( Beni sevebilir misin ? ) 
 

COULD 
 

 Kibarca rica etmek amacıyla kullanılır. 

 Could you repeat please ?                            ( Tekrar edebilir misiniz lütfen ? ) 

 Could you bring some lemon please?            ( Biraz limon getirebilir misiniz lütfen ? ) 

 Could you hold on a moment please ?           ( Bir dakika bekleyebilir misiniz lütfen ? ) 

 Could you put me through Ahmet please ?   ( Beni Ahmet’e bağlayabilir misiniz lütfen? ) 
 

MAY 
 

 Kibarca rica etmek amacıyla kullanılır. 

 May I come in ?                                        ( İçeri gelebilir miyim ? ) 

 May I speak to Yahya please ?                 ( Yahya’yla konuşabilir miyim lütfen ? ) 

 May I have Kelle and Paça please ?           ( Kelle paça alabilir miyim lütfen ? ) 

 May I talk to you for a minute please ?    ( Sizinle bir dakika konuşabilir miyim lütfen? ) 
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2019-2020 EDUCATIONAL YEAR ,IMPORTANT SUBJECTS                            

              OF UNIT 5 FOR 8TH GRADE STUDENTS. 
 

Sevgili gençler , bu ünitede her şeyden biraz var. Hatırlatmakta fayda olduğu için azar azar 

da olsa ‘WILL’ , ‘CAN’ , ‘QUESTION WORDS’ , ‘AND-BUT-BECAUSE-SO’ ve ‘MAKING 

SUGGESTIONS’ konularına değineceğim   
 

WILL ( GELECEK ZAMAN ) 

 Cümleye gelecek zaman anlamı katar. Planlanmamış durumları anlatmak için kullanılır.  

 The weather will be snowy.                           ( Hava karlı olacak. ) 

 Will  you buy that car ?                               ( Bu arabayı alacak mısın?  ) 

 People will live on Mars  in 2060.                 ( İnsanlar 2060 yılında Mars’ta yaşayacak. )  

 We will have robots in our houses.               ( Evlerimizde robotlar olacak.) 

 There won’t be teachers in 2040.                ( 2040’da öğretmenler olmayacak. ) 

 Students  won’t go to school in the future.  ( Gelecekte öğrenciler okula gitmeyecek. ) 

 What will  happen next month ?                    ( Gelecek ay ne olacak ? ) 

 She will graduate next year.                         ( O gelecek yıl mezun  olacak. ) 
 

 Next : Gelecek .     Next year : Gelecek yıl    Next week : Gelecek hafta. 

CAN ( YAPABİLMEK  - EDEBİLMEK ) 
 

 Can cümleye ‘yapabilmek , edebilmek ‘ anlamı katar. Can’t ya da Can not  ‘yapamamak, 

edememek’  anlamına gelir. 
 

 He can play the piano.                 ( O piyano çalabilir. ) 

 I can’t see you.                           ( Seni göremiyorum ) 

 She can’t read and write.            ( O okuyup , yazamaz. ) 

 A rabbit can jump high.               ( Bir tavşan yükseğe zıplayabilir. ) 

 Can you love me ?                        ( Beni sevebilir misin ? ) 

 They can’t buy that car.              ( Onlar bu arabayı satın alamazlar.) 

 Which language can you speak ?  ( Hangi dili konuşabilirsin ? ) 
 

QUESTION WORDS. ( SORU KELİMELERİ ) 
 

What ? :  Ne ? Where ? : Nerede ? When ? : Ne zaman ? Which ? : Hangisi ? 

Who ? : Kim ? Why ? : Neden, niçin ? How ? : Nasıl ? Whose ? : Kimin ? 

How often ? : Ne 

sıklıkla ? 

How many ? :Kaç tane ? How much ? : Ne kadar ? (Miktar , para) 

 

 What is your social media habit ? 

 Where do we meet today ? 

 When do you go online ? 

 Which websites do you prefer ? 

 Who uses internet most in your family? 

 Why are you always online ? 

 

 

 How do you connect to the internet? 

 Whose password is this ? 

 How often do you chat online ? 

 How many mails do you receive in a day? 

 How much do you pay for the internet 

every month ?

8.Sınıf 5.ünite 

konular by 

Ramazanceylan.elt 
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AND-BUT-BECAUSE-SO 
 

AND ( Ve ) 
 

 Crime and punishment is a great book.                 ( Suç ve Ceza harika bir kitaptır.) 

 Kelle and Paça are brothers.                                ( Kelle ve Paça kardeştirler.) 

 The smell of books and earth are my favourite.   ( Kitap ve toprak kokusu en sevdiğimdir.) 
 

BUT ( Ama, fakat ) 
 

 I love you but we are from different worlds.         ( Seni seviyorum ama biz ayrı dünyaların  

                                                                               insanlarıyız.    ) 

 He’ll join us but he may be late.                              ( O bize katılacak ama geç kalabilir. ) 

 Your child is smart but he doesn’t study.    (Çocuğunuz zeki ama çalışmıyor. Yaww he he ) 
 

BECAUSE ( Çünkü ) 
 

 I like teaching because it makes me happy.              ( Öğretmeyi seviyorum çünkü bu  

                                                                                   beni mutlu ediyor. ) 

 Uğur can’t attend the meeting because he is ill.        ( Uğur toplantıya katılamayacak   

                                                                                    çünkü  o hasta. ) 

 Don’t believe him because he is a liar.                ( Ona inanma çünkü o bir yalancıdır.) 
 

SO ( Bu yüzden ) 
 

 I have true friends so I’m rich.      ( Gerçek arkadaşlarım var bu yüzden zenginim ben .)  

 Life is short so have fun.                ( Hayat kısa bu yüzden keyfine bak .) 

 The baby is sleeping so be quiet.    ( Bebek uyuyor bu yüzden sessiz ol. ) 

 

MAKING SUGGESTIONS ( Önerilerde bulunma ) 
 

 Would you like to . . . . . . . . . . . . .. . ?   İster misin ? Sever misin ? 

 Would you like to drink something with me ?    Benimle bir şey içmek ister misin ? 

 Why don’t we . . . . . . . . . . .?          Neden yapmıyoruz ?    Haydi yapalım. 

 Why don’t we watch a movie ?              Neden bir film izlemiyoruz ? 

 Let’s . . . . . . . . . . . . . . .             Haydi !  

 Let’s go.                                       Haydi gidelim. 

 How about. . . . . / What about . . . .?  Ne dersin ? 

 How about eating pizza ?                    Pizza yemeye ne dersin ? 

 What about you ?                            Peki ya sen ? 

 What about swimming ?                      Yüzmeye ne dersin ? 

 

 Shall we . . . . . . . . . . . . . .?          Yapalım mı ?  Edelim mi ? 

 Shall we go to the cinema ?                 Sinemaya gidelim mi ? 


